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Geachte heer Prins, 

 

 

 

Hierbij de beantwoording van uw op 15 december 2018 gestelde vragen als bedoeld 

in artikel 39 van het Regelement van Orde van de Gemeenteraad over de 

reclamemast Leeghwaterstraat. 

 

Vraag 1: Bent u bereid om met de exploitant in gesprek te gaan over het verminderen 

van de lichtsterkte van de reclamebeelden? 

Ja. Wij zijn direct in gesprek gegaan met de eigenaar (tevens vergunninghouder) van 

de reclamemast. Deze heeft hierop direct actie ondernomen. De schermen zijn 

gemeten op lichtsterkte, waaruit bleek dat ruimschoots wordt voldaan aan de richtlijn 

N.s.V.V. (Nederlandse stichting voor verlichtingskunde). Echter de eigenaar heeft zeer 

zeker begrip voor de opmerkingen van de bewoners en wil dan ook, zo mogelijk, 

actie ondernemen om de hinder tot een minimum te beperken. Er zal onderzocht 

worden of door extra filtering van de lichtsterkte de uitstraling kan worden 

verminderd. Deze zal dan ook bij duisternis worden toegepast. Het effect van deze 

actie zou bij duisternis direct zichtbaar voor de omgeving moeten zijn. 

 

Vraag 2: Waarom voldoet de wisseling van beelden niet aan het door de 

gemeenteraad vastgestelde reclamebeleid en wat gaat u hieraan doen? 

Kennelijk waren de voorschriften die aan de eigenaar van de reclamemast zijn 

opgelegd bij de exploitant niet bekend. De eigenaar is hierop aangesproken. Deze 

heeft de exploitant uitdrukkelijk bericht dat de getoonde beelden per direct dienen te 

voldoen aan de richtlijnen die door Rijkswaterstaat zijn aangegeven.  

 

Vraag 3: Hoe gaat u ervoor zorgen dat de getoonde beelden op de reclamemast 

voldoen aan de eisen in (de bijlagen bij) de vergunning? 

Wij hebben de eigenaar hierop aangesproken. Deze heeft, zoals uit de voorgaande  
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antwoorden blijkt, hierop direct actie ondernomen. Indien niet aan de eisen wordt 

voldaan kan zo nodig een handhavingstraject worden gestart. 

 

 

Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van Sliedrecht, 
De secretaris,                     De burgemeester, 

 
 
 
 
H.F. van Breugel               drs. A.P.J. van Hemmen  

 


